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P R O T O K Ó Ł NR LVII/18 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 26 kwietnia 2018 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ireneusza Drzewieckiego 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena  - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LVII/5/18/ 

   4.2. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na mienie Gminy Kożuchów. /numer druku 

LVII/1/18/ 

   4.3. zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków lub szczelnych bezodpływowych zbiorników na 

nieczystości ciekłe na terenie gminy Kożuchów. /numer druku LVII/2/18/ 

   4.4. udzielenia dotacji celowej w celu realizacji zadania publicznego polegającego na 

organizacji komunikacji miejskiej w ramach projektu pn.: "Przyjazna Komunikacja Publiczna 

w Nowosolskim subObszarze Funkcjonalnym". /numer druku LVII/3/18/ 
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   4.5. udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2018 roku. /numer druku 

LVII/4/18/ 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Nr LVI. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących projektów uchwał w sprawach: 

- zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Centrum Kultury „ZAMEK” 

w Kożuchowie. /numer druku LVII/6/18/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

- zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego 

nr 1 w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach osi 8 Nowoczesna Edukacja RPO L-2020. 

/numer druku LVII/7/18/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

- zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2018-2020”. /numer druku LVII/8/18/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LVII/5/18/ 
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   4.2. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na mienie Gminy Kożuchów. /numer druku 

LVII/1/18/ 

   4.3. zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków lub szczelnych bezodpływowych zbiorników na 

nieczystości ciekłe na terenie gminy Kożuchów. /numer druku LVII/2/18/ 

   4.4. udzielenia dotacji celowej w celu realizacji zadania publicznego polegającego na 

organizacji komunikacji miejskiej w ramach projektu pn.: "Przyjazna Komunikacja Publiczna 

w Nowosolskim subObszarze Funkcjonalnym". /numer druku LVII/3/18/ 

   4.5. udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2018 roku. /numer druku 

LVII/4/18/ 

   4.6. zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Centrum Kultury  „ZAMEK” 

w Kożuchowie. /numer druku LVII/6/18/ 

   4.7. zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego 

nr 1 w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach osi 8 Nowoczesna Edukacja RPO L-2020. 

/numer druku LVII/7/18/ 

   4.8. zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2018-2020”. /numer druku LVII/8/18/ 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Nr LVI. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. Następnie przedstawił zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia 

zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 29 marca 2018 r. /Informacje w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej. 
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 Podczas dyskusji Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, zapytała o przebieg spotkania 

w Starostwie Powiatowym w sprawie projektu budowy ścieżek rowerowych. W odpowiedzi 

Burmistrz Kożuchowa poinformował, że Ministerstwo Infrastruktury i Budownictwa podpisało 

porozumienie w sprawie przekazania gruntów, na których obecnie znajdują się tory kolejowe 

przebiegające przez naszą miejscowość, pod budowę ścieżki rowerowej. Następnie dodał, że 

dokumentacja projektowa powinna być przygotowana do końca maja br. W tym czasie PKP 

oczyści teren z pozostałych torów kolejowych, aby firma wykonująca projekt mogła realizować 

inwestycję. Następnie radna zapytała, czy Burmistrz Kożuchowa brał aktywny udział 

w zakończeniu sezonu kożuchowskich morsów. W odpowiedzi Burmistrz Kożuchowa oznajmił, 

że był tylko obserwatorem zakończenia sezonu przez kożuchowskich morsów.  

 Podczas dalszej dyskusji Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, zapytał o plany 

budowy ścieżki rowerowej między miejscowością Wrociszów, a Lubieszów. W odpowiedzi 

Burmistrz Kożuchowa poinformował, że nie posiada informacji w tej sprawie, ponieważ 

prowadzi ją wójt Gminy Nowa Sól. Następnie radny zapytał o przebieg spotkania w siedzibie 

firmy „Solaris”. Burmistrz oznajmił, że spotkanie miało charakter pokazowy nowych autobusów, 

które w niedługim czasie będą przewozić pasażerów na terenie Gminy Kożuchów.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję 

 

Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. 

Następnie otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Marek Andrzej – 

radny Rady Miejskiej, Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji m. in. w formie ustnej zapytano o zmiany przepisów w sprawie 

szacowania szkód łowieckich. Następnie zapytano, czy badania archeologiczne w Parku 

Poniatowskim można połączyć z pracami spółki P.U.K. USKOM. Poproszono o szczegółową 

kalkulację kosztów przychodów i rozchodów wynajmowanego kożuchowskiego hotelu przy ulicy 

Zielonogórskiej oraz zwrócono uwagę na zbyt niski przychód dla Gminy za wynajem budynku 

przy ulicy Zielonogórskiej w porównaniu z dzierżawą budynku po byłej firmie ZASET przez 
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Gminę Kożuchów. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie złożone w formie pisemnej podczas 

sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie: 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

Wniosek nr 1. W związku z zamieszczeniem w Biuletynie Informacji Publicznej w dniu 

19.04.2018r. ogłoszenia zamówienia publicznego dotyczącego budowy kompleksu 

lekkoatletycznego w Kożuchowie zwracam uwagę na fakt, że założenia zawarte w specyfikacji 

technicznej wykonania i odbioru robót w części dotyczącej zmniejszenia istniejącego 

pełnowymiarowego boiska do gry w piłkę nożną o nawierzchni z trawy naturalnej do wymiarów 

60,0 x 95,0 m nie spełniają wymogów zawartych w załączniku nr 2 do regulaminu rozgrywek 

mistrzowskich lubuskiego ZPN w sezonie 2017/2018. Ogólne zasady rozgrywek – warunki 

udziału w zawodach, gdzie zostały określone minimalne wymogi wielkości pola gry:  

a/ w IV lidze długość nie mniejsza niż 100 m, szerokość nie mniejsza niż 60 m,  

b/ w Klasie Okręgowej długość nie mniejsza niż 100m, szerokość nie mniejsza niż 55m,  

c/ w Klasie „A” długość nie mniejsza niż 95m, szerokość nie mniejsza niż 55m,  

d/ w Klasie „B” długość nie mniejsza niż 90m, szerokość nie mniejsza niż 45m,  

e/ w rozgrywkach juniorów, juniorów młodszych i trampkarzy minimum 90 x 45m 

Głównym dokumentem, na którym powinien opierać się projektant jest Podręcznik licencyjny dla 

klubów Polskiego Związku Piłki Nożnej, zawierający kryteria infrastrukturalne dla 

poszczególnych klas rozgrywek. 

W rozmowie z przedstawicielem Okręgowego Związku Piłki Nożnej w Gorzowie 

Wielkopolskim ustaliłem, że boisko o wymiarach nie spełniających minimalnych wymagań dla 

IV ligi tj. 60m x 100m nie zostałoby kategorycznie dopuszczone do rozgrywek. Przedstawiciel 

komisji ds. licencji klubowych Lubuskiego Związku Piłki Nożnej w Zielonej Górze pan 

Waldemar Nieczkowski, który dokonuje weryfikacji technicznej boisk w naszej części okręgu 

stwierdził natomiast, że boisko byłoby dopuszczone do gry w IV lidze warunkowo. Klub co roku 

musiałby występować o warunkowe dopuszczenie do gry boiska o wymiarach 60m x 95m. 

Decyzja jest odpłatna, a jednocześnie arbitralna.  
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Wydaje się, że projektant skupił się przede wszystkim na uzyskaniu dla stadionu 

lekkoatletycznego licencji PZLA. Przy tak wielomilionowej inwestycji zasadne jest branie pod 

uwagę także to, że ze stadionu korzysta IV ligowa drużyna piłki nożnej, a co za tym idzie 

wymagania techniczne boiska, na którym rozgrywa ona mecze. Inwestując w rozbudowę  

stadionu nie można zakładać corocznego, warunkowego dopuszczenia płyty boiska do 

rozgrywek. Trzeba mieć świadomość, że wymiary płyty boiska 60m x 95m eliminują nas 

automatycznie z możliwości rozgrywek np. w kolejnych rundach Pucharu Polski w piłce nożnej 

co jest osiągalne lub gry w III lidze, co jest mniej realne, ale nie jest niemożliwe. Jednocześnie 

zaznaczam, że podczas posiedzenia Komisji Spraw Społecznych w dniu 23.04.2018r. obecny na 

niej dyrektor MOSiR Kożuchów pan Damian Kwaśnik nie mógł jednoznacznie stwierdzić, że 

przy planowanych nowych wymiarach boiska będzie ono corocznie warunkowo dopuszczone do 

gry.  

W związku z powyższym wnioskuję o skonsultowanie z projektantem wymiarów 

planowanego boiska do piłki nożnej i dostosowanie ich do naszych aktualnych potrzeb, zgodne 

z obowiązującymi przepisami. 

 

Wniosek nr 2. Podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 29.03.2018r. zwróciłem się z wnioskiem 

o analizę zapisów zawartych w rozdz. 2 §4 ust. 2 pkt 1 uchwały nr XXV/207/05 Rady Miejskiej 

w Kożuchowie z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu gminy co do zgodności z aktualnie obowiązującą wykładnią 

prawa. W otrzymanej odpowiedzi z dnia 25.04.2018r., znak OR.0003.8.2018.MO nie było 

odniesienia co do istoty mojego wniosku, dotyczącego stwierdzenia zgodności zapisów 

zawartych w rozdz. 2 §4 ust. 2 pkt 1 uchwały nr XXV/207/05 Rady Miejskiej w Kożuchowie 

z dnia 31 marca 2005 r z aktualnie obowiązującą wykładnią prawa.  

Ponadto stwierdzenie zawarte w w/w piśmie cyt.” informuję, że zapis w rozdziale 2 § 4 ust. 

2 pkt 1 nie mówi wprost o tym, że z kręgu uprawnionych wykluczone są osoby z tytułem 

prawnym do lokalu” jest dla mnie niezrozumiały. Zapis uchwały bowiem jednoznacznie określa 

warunki kwalifikujące wnioskodawcę do ich poprawy tj. o poprawę warunków mieszkaniowych, 

mogą ubiegać się osoby nie posiadające samodzielnego lokalu lub lokalu socjalnego.  

Odnosząc się do kolejnego stwierdzenia w w/w piśmie cyt:” musimy brać pod uwagę też 

fakt posiadania prawa do zamieszkiwania, w przeciwnym wypadku dochodziłoby do 

kuriozalnych sytuacji, gdzie osoby mające swoje mieszkanie, niezłe dochody będą czekały na 
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poprawę warunków mieszkaniowych poprzez przydział lokalu z zasobów gminy” zwracam 

uwagę na fakt, że zgodnie z art. 4 ust 2 i art. 21 ust 3 ustawy z dnia 21 czerwca 2001r. o ochronie 

praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy, prawo do ubiegania się o zawarcie umowy 

najmu lokalu mieszkalnego z gminnego zasobu ma każdy mieszkaniec gminy, nie mający 

zaspokojonych potrzeb mieszkaniowych i uzyskujący niskie dochody. 

Jednocześnie zaznaczam, że w swoim wniosku zawarłem stwierdzenie, że podstawowym, 

dopuszczalnym kryterium decydującym o istnieniu uprawnienia do zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkaniowego zasobu gminy jest istnienie u osoby ubiegającej się o najem 

niezaspokojonych potrzeb mieszkaniowych, że nie chodzi o każdą subiektywną potrzebę 

mieszkaniową, lecz ustaloną w oparciu o dotychczasowe warunki zamieszkiwania, które 

kwalifikują do ich poprawy według zobiektywizowanych kryteriów przyjętych przez Radę 

Gminy. Co też pokrywa się ze stwierdzeniem zawartym w otrzymanej odpowiedzi cyt.”… są 

sytuacje gdzie tytuł prawny tak naprawdę nic nie oznacza, w rodzinie jest przemoc lub skrajna 

niezaradność i wtedy naszą rolą jest pomoc takim osobom i tak też jest czynione”. Proszę 

o ponowne przeanalizowanie mojego wcześniejszego wniosku i odniesienie się co do jego istoty. 

 

Wniosek nr 3. W sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kożuchów za 2017r. w dziale 900 

- Gospodarka komunalna i Ochrona środowiska, rozdział 90095 – pozostała działalność jest 

ogólna kwota realizacji planu całego działu tj. 412,963,84 zł. Zgodnie z zapisem programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kożuchów w 2017 roku § 10. Środki finansowe na realizację zadań wynikających z programu 

zabezpieczone były w budżecie Gminy Kożuchów na 2017 r. w dziale 900 w kwocie 132 500,00 

zł (słownie złotych: sto trzydzieści dwa tysiące pięćset 00/100). Powyższe środki finansowe 

przeznaczone były na:  

1) pobyt bezdomnych psów i kotów w Schronisku (oraz obligatoryjną sterylizację 

i kastrację zwierząt, usypianie ślepych miotów) – 55 000,00 zł;  

2) utrzymanie miejsca przetrzymywania zwierząt bezdomnych, odławianie zwierząt oraz 

zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem 

zwierząt – 75 000,00 zł ;  

3) opiekę i dokarmianie kotów wolno żyjących – 1 000,00 zł 

4) sterylizację i kastrację zwierząt - 1 500,00 zł 



8 

 

Podchodząc rzetelnie do wykonywania mandatu radnego, analizując sprawozdanie 

z wykonania budżetu Gminy Kożuchów za 2017r. stwierdziłem, że brak jest szczegółowych 

danych dotyczących działu 900 - Gospodarka komunalna i Ochrona środowiska, rozdział 90095 – 

pozostała działalność. W związku z powyższym po rozmowie w dniu 11.04.2018r. 

z kierownikiem Zakładu Usług Komunalnych PUK USKOM Kożuchów panem Mariuszem 

Stokłosą przesłałem do przedsiębiorstwa zapytania związane z umową zawartą w dniu 

20.01.2017r. pomiędzy USKOM, a Gminą w zakresie realizacji zadań programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów 

w 2017r., w tym kilka pytań dotyczących samego funkcjonowania miejsca czasowego 

przetrzymania psów w kojcach w Stypułowie. Niestety otrzymana odpowiedź z dnia 11.04.2018r. 

od PUK USKOM Kożuchów, znak ZUK.551.2.2018.1.MK nie jest dla mnie w pełni 

satysfakcjonująca, ponieważ pominęła całkowicie kwestie finansowe, a w zasadzie nie odnosi się 

do moich pytań. Pan Stokłosa bardzo pobieżnie podszedł do tego tematu. Jednocześnie zwracam 

uwagę na fakt, że w cyt. wyżej piśmie posłużono się nieuprawnioną nazwą „przytulisko” 

powinno być: miejsce czasowego przetrzymania psów w kojcach w Stypułowie. 

W związku z powyższym składam interpelację, w której zawarłem pytania skierowane 

wcześniej do PUK USKOM, a także zakres otrzymanej odpowiedzi, tak aby w pełni był czytelny 

zakres moich zainteresowań. Proszę o udzielenie dodatkowych informacji, na które nie 

otrzymałem odpowiedzi od kierownika Zakładu Usług Komunalnych pana Mariusza Stokłosy, 

a dotyczących: 

a) Kosztów jednostkowych realizacji zapisów zawartych w § 4. programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2017r. 

b) Opiekę nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Kożuchów zapewni Schronisko dla 

Bezdomnych Zwierząt w Zielonej Górze ul. Szwajcarska 4, które będzie przyjmować zwierzęta 

bezdomne z terenu Gminy Kożuchów;  

c) Do czasu przewiezienia do Schroniska bezdomne zwierzęta będą przebywać w miejscu 

czasowego przetrzymania w kojcach w Stypułowie należących do Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych ”USKOM” Sp. z o.o. w Kożuchowie. 3. Burmistrz Kożuchowa:  

1) powierzy opiekę nad bezdomnymi zwierzętami Przedsiębiorstwu Usług Komunalnych 

”USKOM” Sp. z o.o. w Kożuchowie, w zakresie:  

a) odławianie bezdomnych zwierząt - realizowane na zgłoszenie Straży Miejskiej 

w Kożuchowie, Policji oraz upoważnionego pracownika tutejszego Urzędu Miejskiego 
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w Kożuchowie, tj. liczba odłowionych bezdomnych zwierząt przekazanych pod opiekę USKOM 

w 2017r. 

PUK USKOM Kożuchów pismem z dnia 11.04.2018 znak ZUK.551.2.2018.1.MK 

poinformował mnie w odpowiedzi na powyższe pytanie, że w 2017r. odłowiono i przekazano pod 

opiekę 30 psów. 

 b) zapewnienia całodobowej opieki weterynaryjnej zwierzętom przetrzymywanym 

w kojcach w Stypułowie oraz poszkodowanym w przypadkach zdarzeń drogowych na terenie 

Gminy Kożuchów, tj. koszt opieki weterynaryjnej w 2017r. związanej z realizowaniem 

zapisanych zadań. 

Brak informacji w tym zakresie w piśmie skierowanym do mnie przez PUK USKOM 

Kożuchów z dnia 11.04.2018 znak ZUK.551.2.2018.1.MK 

c) świadczenia pomocy pielęgnacyjnej i żywieniowej zwierzętom bezdomnym 

przetrzymywanym w kojcach w Stypułowie poprzez: - zakup i podawanie karmy i wody, - 

bieżące utrzymania czystości kojców, - zapewnienia podściółki ze słomy w okresie jesienno-

zimowym tj. liczba psów będących pod opieką USKOM w 2017r., średni koszt utrzymania psa, 

wydatki związane z zakupem karmy i wody. 

PUK USKOM Kożuchów pismem z dnia 11.04.2018 znak ZUK.551.2.2018.1.MK 

poinformował mnie w odpowiedzi na powyższe pytanie, że w 2017r. łącznie pod opieką 

przebywało 52 psy. 

Brak informacji w pozostałym zakresie. 

2) zawrze ze Schroniskiem umowę na przyjmowanie i przechowanie zwierząt 

bezdomnych tj. liczba psów przekazanych do schroniska w Zielonej Górze x (iloczyn) koszt 

jednostkowy, liczba wykonanych sterylizacji i kastracji zgodnie z zapisem programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów 

w 2017 roku  § 3. Ograniczanie populacji bezdomnych zwierząt przez ich sterylizację i kastrację, 

w szczególności psów i kotów będzie wykonywane w Schronisku dla Bezdomnych Zwierząt 

w Zielonej Górze ul. Szwajcarska 4, poprzez obligatoryjne przeprowadzanie zabiegów 

sterylizacji i kastracji zwierząt przyjętych do schroniska, z wyjątkiem zwierząt u których istnieją 

przeciwwskazania do wykonania tych zabiegów, z uwagi na stan zdrowia i/lub wiek, a także 

liczba x (iloczyn) koszt realizacji zapisów zawartych w § 8. Usypianie ślepych miotów zwierząt, 

zgodnie z art. 11a ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt realizuje 

Schronisko oraz lekarz weterynarii, z którym została zawarta umowa w tym zakresie. 
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Brak informacji w tym zakresie w piśmie skierowanym do mnie przez PUK USKOM 

Kożuchów z dnia 11.04.2018 znak ZUK.551.2.2018.1.MK 

Dodatkowo poprosiłem o udzielenie informacji dot.: 

Karmienia zwierząt w miejscu czasowego przetrzymania w kojcach w Stypułowie w dni 

świąteczne, ich wyprowadzania, współpracy z wolontariuszami, czasu przebywania psów w tym 

miejscu do momentu przekazania do schroniska, liczby psów przebywających tam obecnie x 

(iloczyn) koszt utrzymania, koszt zatrudnionego pracownika (wymiar jego pracy, obowiązki), 

liczby zadaszonych boksów dla psów. Czy USKOM poszukuje nowych właścicieli dla 

bezdomnych zwierząt, czy tylko bazuje na zapisie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2017r. 

§ 6. Poszukiwanie nowych właścicieli dla bezdomnych zwierząt odbywać się będzie poprzez: 

Schronisko, które prowadzić będzie działania zmierzające do pozyskania nowych właścicieli 

i oddawania do adopcji bezdomnych zwierząt osobom zainteresowanym zdolnym zapewnić im 

należyte warunki bytowania. Jeżeli były adopcje u nas: jaka liczba? 

PUK USKOM Kożuchów pismem z dnia 11.04.2018 znak ZUK.551.2.2018.1.MK 

poinformował mnie w odpowiedzi na powyższe pytania, że w 2017r. aktywnie poszukiwał 

właścicieli dla bezdomnych zwierząt m.in. poprzez media społecznościowe, ogłoszenia prasowe, 

bezpośrednie kontakty. Ponadto spółka współpracuje z kożuchowskimi szkołami 

i przedsiębiorcami, a także osobami prywatnymi w zakresie np. zaangażowania dzieci i młodzieży 

w prowadzenie zbiórek karmy dla zwierząt. Łącznie do adopcji oddano 28 psów, w tym 3 oddano 

właścicielom. Bezpośrednią opiekę nad zwierzętami sprawuje zatrudniony, wykwalifikowany 

pracownik, do którego obowiązków należy m.in. karmienie zwierząt i ich wyprowadzanie. 

Obecnie jest 15 kojców, w tym 2 bez zadaszenia. 

Brak informacji w pozostałym zakresie. 

Czy zaplanowane kwoty w przedmiotowej uchwale bilansują się z rzeczywistymi 

wydatkami ? 

Brak informacji w tym zakresie w piśmie skierowanym do mnie przez PUK USKOM 

Kożuchów z dnia 11.04.2018 znak ZUK.551.2.2018.1.MK 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

Wniosek nr 4. W związku ze sprawą Pana B. Wolnego, zam. Kożuchów, ul. Żagańska, proszę 

o rozważenie możliwości odkupienia od właścicieli działki nr 61/9 części ich działki w celu 
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przekształcenia jej na drogę dojazdową do działki nr 22/5. Sprawa braku dojazdu do ww. działki 

jest sprawą trwającą już ponad 10 lat i pomimo wielu zapewnień różnych osób do dzisiaj nie 

została pozytywnie załatwiona, w mojej ocenie realnie i najprościej było by odkupienie części 

działki 22/5 w celu wyznaczenia pasa drogowego od działki 61/13 do działki 22/5. 

Wniosek nr 5. W związku z wejściem w życie z dniem 1 kwietnia 2018 r. ustawy o zmianie 

ustawy z 2013 r.; Prawo łowieckie oraz niektórych innych ustaw z dnia 22 marca 2018 r., 

zgodnie z którą to nowelizacją komisja do szacowania szkód ma składać się z zespołu złożony 

z przedstawiciela gminy (zazwyczaj sołtysa), przedstawiciela koła łowieckiego oraz właściciela 

lub posiadacza gruntów. Czy w naszej gminie będą robić to sołtysi, czy któryś z urzędników? 

Jeżeli obowiązek ten ma być wykonywany przez sołtysów zasadne jest zorganizowanie 

spotkania/szkolenia dla sołtysów w celu określenia jak mają to robić, jaki jest ich udział, na co 

maja zwracać uwagę i jak mają szacować szkody.  

 

Wniosek nr 6. W związku z realizacją przez PUK USKOM sp. z o.o. wymiany wodomierzy 

w miejscowości Książ Śląski w ciągu ostatnich kilkudziesięciu dni otrzymałem od mieszkańców 

wiele uwag odnośnie odczytów z nowych wodomierzy na ich podstawie naliczonych płatności. 

Podstawową uwagą jest, że wyniki odczytywane z nowych wodomierzy w kilku przypadkach 

praktycznie podwoiły naliczenia, co nawet biorąc pod uwagę statystyczne średnie zużywania 

wody na jedną osobę jest przekroczone kilkukrotnie. Np. trzy osobowa rodzina zużywała 

dotychczas ok. 10 m3 na miesiąc, teraz nowe urządzenia nalicza ponad 15 m3. Druga uwaga 

dotyczy, że niektórzy mieszkańcy pomimo zamontowanego licznika otrzymali faktury nie na 

podstawie odczytu, ale na podstawie prognozy lub złego odczytu, która była wyższa niż fizyczne 

naliczenia na wodomierzach o kilkadziesiąt m3, dlatego proszę o: 

- informację, jak jest skala zgłaszanych reklamacji w związku z uwagami mieszkańców do 

naliczeń? Czy jest to sporadycznie, czy jednak ma charakter bardziej masowy? 

- jaka jest procedura postępowania w przypadku rozpatrywania takiej reklamacji? Kto pokrywa 

ewentualne koszty sprawdzenia/wymiany wodomierza? 

 (ww. pytania zadawałem panu prezesowi na Komisji Gospodarki i Budżetu w dniu 24.04.2018 

rok, jednak proszę o odpowiedź na piśmie). 

 

Wniosek nr 7. W związku z rozpatrywaniem przez Wody Polskie wniosku taryfowego 

złożonego przez PUK USKOM sp. z o.o. i informacjami na zadane pytania do Pana Prezesa na 
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komisji budżetu w dniu 24 kwietnia br., proszę o informację czy spółka zamierza w tym jeszcze 

roku złożyć ponowny wniosek o zmianę taryf w związku ze zmianą sytuacji finansowej spółki 

odnośnie perspektywy uzyskania dofinansowania w ramach złożonego projektu w programie 

Gospodarka wodno-ściekowa w aglomeracjach? Czy wniosek taki będzie złożony dopiero w roku 

2019? 

 

Wniosek nr 8. Proszę o informację, kiedy zostanie opublikowany szczegółowy rozkład jazdy 

autobusów w ramach NOF-u (spółka SubBus), który ma obowiązywać od 1 lipca 2018 roku? 

 

Wniosek nr 9. Proszę o informację w jaki sposób teraz będzie funkcjonowało w Nowej Soli 

Centralne Miejsce Przesiadkowe w ramach komunikacji powiatowej organizowanej przez NOF, 

w związku z rozwiązaniem umowy na wykonanie przebudowy dróg w Nowej Soli, będących 

kluczowymi do dojazdu na ww. miejsce przesiadkowe? Czy w związku z rozwiązaniem ww. 

umowy będą jakieś negatywne skutki dla gminy Kożuchów, jako partnera w całym tym 

projekcie? 

 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.:  

Wniosek nr 10. Zarząd Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze – Oczyszczenie z piasku, roślin 

etc. chodników znajdujących się przy drodze wojewódzkiej nr 297 w Kożuchowie 

ul. Szprotawska i ul. Nowosolna.  

Wniosek nr 11. Prezes P.U.K. USKOM – Uczestniczenie pracownika P.U.K. USKOM podczas 

wykonywania badań magnetycznych w Parku Poniatowskim i uaktualnienia danych dotyczących 

sieci wodociągowej, sieci kanalizacyjnej podczas tych prac. 

 

Marek Andrzej – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

Wniosek nr 12. Proszę o zamontowanie dwóch lamp drogowych w miejscowości Słocina. 

Wniosek nr 13. Proszę o utwardzenie przystanku autobusowego kostką brukową 

w miejscowości Słocina (grząska nawierzchnia przystanku). 

Wniosek nr 14. Proszę o przedstawienie kalkulacji wszystkich przychodów i wydatków, 

związanych z wynajęciem Kożuchowskiego hotelu przy ul. Zielonogórskiej.  
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Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

Wniosek nr 15. Zwracam się z prośbą za pośrednictwem Gminy do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o zamontowanie dwóch znaków na drodze wojewódzkiej nr 296 – 

ostrzegawczych o wyjeździe Ochotniczej Straży Pożarnej w Stypułowie, ponieważ jest 

niebezpiecznie w czasie wyjazdów w kierunku Kożuchowa i Żagania. 

Wniosek nr 16. Na prośbę mieszkańców, proszę o zamontowanie kosza na śmieci przy drodze 

wojewódzkiej nr 296 w kierunku Żagania na II PGR na przystanku autobusowych po prawej 

stronie. 

 

Do pkt. 4.1. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LVII/5/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Rajewska – 

Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy.  

Podczas dyskusji zapytano, jak zostanie podzielona kwota zapisana w budżecie gminy na 

poszczególne ochotnicze straże pożarne. W odpowiedzi Skarbnik Gminy oznajmiła, że kwota 

10.000 zł. zostanie przeznaczona na remont remizy OSP w Lasocinie, natomiast kwota 15.000 zł. 

zostanie przeznaczona na zakup materiałów remontowych dla OSP w Broniszowie. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na mienie Gminy Kożuchów. /numer druku LVII/1/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 4.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków lub szczelnych bezodpływowych zbiorników na nieczystości ciekłe na 

terenie gminy Kożuchów. /numer druku LVII/2/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Drzewiecki 

Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji zapytano, w jakiej kolejności zostaną rozpatrzone nowe wnioski 

o dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy, 

które nadal napływają do tut. Urzędu, oraz czy nie zabraknie przeznaczonych funduszy na ten 

cel. W odpowiedzi Burmistrz Kożuchowa poinformował, że wszystko zależeć będzie od ilości 

złożonych wniosków. Następnie dodał, że dotacja będzie udzielana według kolejności złożonych 

wniosków. Następnie zapytano, jak będą rozpatrywane wnioski mieszkańców, którzy obecnie nie 

posiadają kanalizacji, ale spełniają wymogi przyznania dotacji, a w 2020 roku zgodnie 

z kontraktami P.U.K. USKOM zostaną przyłączeni do kanalizacji. W odpowiedzi Burmistrz 

Kożuchowa stwierdził, że większość mieszkańców wie, że w następnych latach zostaną 

przyłączeni do sieci kanalizacyjnej bez składania wniosków. Następnie podkreślił, że aby 

otrzymać dotację wymagany jest wkład własny w wysokości 50% oraz że dofinansowanie 

kierowane jest głównie do mieszkańców obszarów wiejskich, ponieważ aglomeracja miejska 

zostanie w najbliższych latach skanalizowana. Podczas dyskusji Drzewiecki Ireneusz - 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że warunki przyznania dotacji są określone w § 2 ust. 

1 podejmowanej uchwały. Dodał również, że między innymi dotacja będzie przyznana tym 

obszarom, gdzie nie przewiduje się, zgodnie z aktualnymi dokumentami planistycznymi lub 

programowymi Gminy Kożuchów, budowy zbiorczego systemu kanalizacji sanitarnej, bądź też 

w przypadkach, w których podłączenie do istniejącego systemu kanalizacji sanitarnej jest 

z przyczyn technicznych niemożliwe lub ekonomicznie nie uzasadnione.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 4.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej w celu realizacji zadania publicznego polegającego na organizacji 

komunikacji miejskiej w ramach projektu pn.: "Przyjazna Komunikacja Publiczna 

w Nowosolskim subObszarze Funkcjonalnym". /numer druku LVII/3/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji zapytano, kiedy zostanie udostępniony oficjalny harmonogram 

przewozu osób na terenie Gminy Kożuchów. W odpowiedzi Burmistrz Kożuchowa 

poinformował, że w ciągu kilku dni taka informacja zostanie udostępniona. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2018 roku. /numer druku 

LVII/4/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.6.    

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Centrum Kultury  „ZAMEK” 

w Kożuchowie. /numer druku LVII/6/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Szczepankiewicz 

Katarzyna – Radca Prawnu UM, Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Szukiełowicz 

Zdzisław – radny Rady Miejskiej. 
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Podczas dyskusji zapytano, czy w dziedzinie sprzedaży dzieł sztuki widnieją prawne 

przeciwskazania. W odpowiedzi przekazano informację o braku przeciwskazań do zmiany statutu 

Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie w tym zakresie. Następnie zapytano skąd będą 

pochodzić dzieła sztuki przeznaczone do sprzedaży w Centrum Kultury oraz jaka będzie ich 

ilość. W odpowiedzi poinformowano, że dzieła sztuki pochodzić będą od znanej 

i zaprzyjaźnionej malarki, natomiast sprzedaż odbywać się będzie na zasadach komisowych. 

Następnie podczas dyskusji przypomniano, że w poprzednim statucie obecnego Centrum Kultury 

„Zamek” w Kożuchowie, był zapis uprawniający do sprzedaży komisowej. Na zakończenie 

dyskusji, zwrócono uwagę na brak obecności Dyrektor Centrum Kultury „Zamek” 

w Kożuchowie oraz brak ewentualnego zastępstwa w wyjaśnieniu wszelkich wątpliwości wobec 

projektu uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 3, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego 

nr 1 w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach osi 8 Nowoczesna Edukacja RPO L-2020. 

/numer druku LVII/7/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2018-2020”. /numer druku LVII/8/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Trojanowski 

Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Marek Andrzej – radny Rady Miejskiej. 
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Podczas dyskusji zapytano co stanie się, jeżeli z powodu nieprzewidzianych okoliczności 

wszystkie plany finansowe upadną lub zostaną wyczerpane w trakcie realizacji inwestycji. 

W odpowiedzi stwierdzono, że na dzień dzisiejszy niestety nie można przewidzieć wystąpienia 

wszystkich nieprzewidzianych okoliczności w trakcie realizacji zadania. Następnie zapytano, czy  

przygotowana jest jakakolwiek strategia w tej sprawie. Poinformowano, że strategia sporządzana 

była podczas największego zainteresowania w tej dziedzinie i większość kosztów została 

zawyżona, więc istnieje możliwość, że szacunkowe koszty przetargowe mogą zostać obniżone. 

Następnie podczas dyskusji wyrażono obawy nad wystąpieniem dodatkowych prac 

konserwatorskich oraz zapytano, w jaki sposób zostaną zabezpieczone własne środki finansowe 

spółki na ten cel oraz czy nie ucierpią na tym inne zaplanowane inwestycje. W odpowiedzi 

poinformowano, że w wyniku wpłat amortyzacyjnych środki finansowe będą na bieżąco 

wpływać do spółki, natomiast pozostałe środki będą zabezpieczone na zasadzie reinwestycji. 

Na zakończenie dyskusji zapytano, czy ponownie zostanie złożony wniosek o zmianę taryfy opłat 

za wodę oraz wyrażono zadowolenie nad przyszłą realizacją wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na terenie Gminy Kożuchów.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.     

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Niezgodzki Jacek – 

radny Rady Miejskiej, Kwaśnik Damian – Dyrektor MOSiR-u, Jagasek Paweł – Burmistrz 

Kożuchowa, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Szczepankiewicz Katarzyna – 

Radca Prawny UM, Marek Andrzej – radny Rady Miejskiej, Stańczak Leszek – sołtys sołectwa 

Stypułów, Raczykowski Krzysztof – sołtys sołectwa Mirocin Dolny, Malitowicz Józef – sołtys 

sołectwa Bielice, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Dunas Henryk – radny Powiatu 

Nowosolskiego. 

Podczas dyskusji podziękowano wszystkim zaangażowanym osobom za przyczynienie się 

uzyskania dotacji na remont i modernizację sieci wodno-kanalizacyjnej, poproszono 

o wykoszenie boiska w miejscowości Radwanów, poproszono o dosypanie piasku na placu 

zabaw przy ulicy Grota Roweckiego, poproszono o uprzątnięcie cmentarza i postawienie nowego 
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regulaminu cmentarza w miejscowości Broniszów. Następnie zapytano czy Gmina Kożuchów 

poniesie konsekwencje w wyniku zaistniałej sytuacji z wykonawcą centrum przesiadkowego przy 

ulicy Towarowej w Nowej Soli, zapytano czy zostanie zapewniona opieka nad dziećmi 

dojeżdżających do szkół w ramach porozumienia NOF, zapytano kiedy dostępny będzie rozkład 

jazdy autobusów w ramach porozumienia, zapytano czy zostanie rozpowszechniona informacja 

o możliwości składania wniosków na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków, zapytano czy opiekun dzieci w komunikacji miejskiej będzie miał zapewnione 

ubezpieczenie, zapytano czy OSP Mirocin Dolny będzie mogła uzyskać dodatkowe środki 

finansowe, zgłoszono problem geologiczny odprowadzania ścieków w miejscowości Bielice, 

zapytano o postępy w sprawie odzyskania odszkodowania za zniszczony dach Centrum Kultury 

„Zamek”. Następnie podczas dyskusji przedstawiono sprawozdanie z prac Rady Powiatu 

Nowosolskiego oraz plany remontowe dróg powiatowych na terenie gminy, omówiono termin 

dożynek wojewódzkich, zapytano o możliwość realizacji ścieżki rowerowej relacji Kożuchów – 

Wrociszów - Nowa Sól, przedstawiono stanowisko rolników w sprawie zabłocenia dróg 

gminnych przez ciężki sprzęt rolniczy. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Do pkt. 6. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LVI z dnia 29 marca 2018 r. został przyjęty większością 

głosów. /za- 14, przeciw - 0, wstrzymało się od głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

 

Do pkt. 7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 17:00. 

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu.  

 

       Protokołowała                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Magdalena Ozgowicz           Ireneusz Drzewiecki 


